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Besluitenverslag over de vergadering van 

dinsdag 17 januari 2023 
 

Aanwezig (fysiek): Frans Schotte (voorzitter), Dries Buyse, Arthur Cambier, Bart De Cokere, Herwig De 

Coninck, Marleen De Smet, Annemie Drieskens, Lieven Goethals (bij agendapunten 3 en 

4), Luc Goossens, Lina Grooten, Christiaan Lagrange, Rita Lambregts, Jef Mannaerts, Mia 

Pollet, Linda Tandt, Gert Vanderheyden, Joost Vermeersch, Jeroen Sleurs (algemeen 

directeur), Paolo De Francesco (verslaggever), Anneke Blanckaert (bij agendapunten 3 

en 4), An Troch en Jeroen De Meij (bij agendapunt 3). 

Aanwezig (online): Dirk Reinquin (bij agendapunten 3 en 4). 

Verontschuldigd: Marinus Van Rooij. 

Geen reacties:  Jessica Bonneux, Wouter Sysmans 

Wouter Sysmans heeft in een e-mail op 8 januari ontslag genomen als lid van de raad van bestuur van 

Gezinsbond vzw en als voorzitter van AFYA vzw. Zoals iedereen heeft kunnen merken en hij zelf ook schrijft, 

worstelt hij al verschillende jaren met de uitdaging om naast zijn drukke professionele carrière genoeg tijd te 

kunnen maken voor de Gezinsbond en AFYA, zonder zijn gezin te verwaarlozen. Het lijkt hem voor de vzw’s en 

voor hemzelf niet aangewezen dat hij deze rollen blijft opnemen. Hij dankt iedereen voor de kansen die hij vijf 

jaar geleden kreeg. 

Volgens de statuten (art. 28) doet de raad van bestuur naar de leden van de algemene vergadering een oproep 

voor een nieuwe bestuurder, rekening houdend met de voorziene evenwichten qua leeftijd en gender. De 

algemene vergadering verkiest dan een nieuwe bestuurder die het mandaat van zijn voorganger volbrengt. 

Aangezien de eerstvolgende algemene vergadering echter de laatste vergadering van deze legislatuur is en de 

nieuw samengestelde algemene vergadering in het najaar ook een nieuwe raad van bestuur samenstelt, is het 

praktisch niet mogelijk/zinvol om de procedure voor vervanging nog op te starten, volgens algemeen 

voorzitter Frans Schotte. De raad van bestuur is het hiermee eens. 

Wat het voorzitterschap van AFYA vzw betreft, heeft Frans met Luc Goossens gesproken die de Gezinsbond 

vertegenwoordigt in de raad van bestuur van AFYA en er eerder ook zelf voorzitter was. Luc is bereid om interim 

het voorzitterschap van AFYA op te nemen tot het einde van de legislatuur in het voorjaar van 2024. Het bestuur 

van AFYA moet dit uiteraard goedkeuren. 

1. Goedkeuring verslag en besluitenverslag raad van bestuur van 20 

december (in bijlage) 

Het verslag en besluitenverslag worden goedgekeurd. 

http://www.gezinsbond.be/
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2. Gezinspolitiek 

2.a. Gezinspolitiek in beeld 

Gezinspolitiek secretaris Tanja Nuelant geeft kort toelichting. Er zijn geen vragen of 

opmerkingen. 

2.b. Update dossier opvang van baby’s en peuters en buitenschoolse opvang en 

activiteiten 

Tanja Nuelant geeft toelichting bij deze nieuwe versie van het standpunt rond kinderopvang. 

De raad van bestuur keurt het standpunt kinderopvang unaniem goed. 

2.c. 2022-Q4 – Gezinspolitieke planning 

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen van bestuurders. 

2.d. Vertegenwoordigingen 

De raad van bestuur keurt de voordracht goed van: 

• Lutgard Vrints als effectief lid en Pieter Ledeganck als plaatsvervangend lid voor het 

strategische adviesorgaan Milieu- en Natuurraad van Vlaanderen (kortweg Minaraad); 

• An Declercq (eerste voorkeur) en Philip Windey (tweede voorkeur) als effectief lid en Philip 

Windey (eerste voorkeur) en An Declercq (tweede voorkeur) als plaatsvervangend lid van de 

bijzondere raadgevende commissie Verbruik (kortweg brc Verbruik); 

• Maarten Verbiest (eerste voorkeur) en An Deneffe (tweede voorkeur) als effectief lid voor de 

raad voor het leefmilieu van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 

3. Ledenwerving en -behoud – interactieve werksessie 

Afgelopen najaar hebben we enkele moeilijke, fundamentele keuzes moeten maken met het oog op de 

financiële gezondheid van de Gezinsbond en zo ook de toekomst van de organisatie op langere termijn. 

De opmerking werd toen gemaakt dat we alles op alles moeten zetten om het ledenaantal op peil te 

houden en zelfs te doen stijgen. Op deze vergadering maken we ruim tijd om daarover van gedachten te 

wisselen. 

Marketeer Ledenwerving Jeroen de Meij geeft via een presentatie feiten en cijfers over onder meer de 

evolutie van ledenaantallen, in- en uitstroom, het belang van ledenkortingen (lidkaart waarmee je 

spaart) enz. 

De leden van de raad van bestuur wisselen in drie kleinere groepen van gedachten over goede 

praktijkvoorbeelden en nieuwe ideeën om (1) bestaande leden te behouden en (2) nieuwe leden te 

werven. 

Het team Marketing en Communicatie dat de ledenwervingsacties coördineert, gaat aan de slag met 

deze ideeën en koppelt terug op een van de volgende vergaderingen. 
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4. Varia en rondvraag 

a. Verslag over de ondernemingsraad van december 2022 

In bijlage, ter informatie overgemaakt. 

b. Personeelsmededelingen 

 


